
Dato 18.06.2025 Deltagere: Christina, Marie, Bianca, 
Cati, Josefine, Sanne, Lena, Peter, Mie, 
Linette, Lis

Referent: (Ida) Marie Afbud: Louise, Mette, Rikke

Sted 

Rytterstuen, Margrethelund 3 

Næste bestyrelsesmøde: 

11.09.25 – kl.19.30 i rytterstuen

 Emne, beskrivelse, beslutning  Har 
Opgaven  

Godkendelse af 
referat  

 Godkendt  Alle

Valg af 
dirigent/ordstyrer 

 Sanne  Alle

Valg af referent  Marie  Marie

Nyt fra formanden - Kort info om at der er åbent hus d. 6/9 – 
2025 på Egedal rådhus – det er pt ikke et 
arrangement vi har tid og kræfter til at 
prioriterer (der er i øvrigt store hestedag 
samme dag)

- Indstilling til frivillige i Egedal – kultur og fritid

Vi lægger det ud til klubmedlemmerne om de 
vil indstille og hvem – Bianca lægger det op 
på vores facebookside – så kan alle 
medlemmer være med til at vælge hvem der 
indstilles.

- Distrikt 1’s Rådsmøde 
Hyggeligt møde (hurtig note - C fik en ide til 
en ny måde at placere ridebane bogstaver på 
– vi prøver at skaffe et foto for at fremme 
forståelsen) 

- Der er nyt materiale på vej til ryttermærker og 
distriktsformand for distrikt 1, Birgitte 
Kronborg, opfordrer os til, at få ryttermærker 
indført i klubberne igen.

- Nye vejledninger i dressur er på vej ang. 
hestevelfærd og vi skal være obs på at få 
læst dem og lægge dem ud til medlemmer.

- Meget snak om stævnestruktur som pt ikke 

 Christina



er relevant for os da vi har E stævner 
- Næste distrikt møde er d.6/10 – 2025
- Automatisk vandingsanlæg – Set det på en 

rideklub og tænker, at det kunne afhjælpe 
personalet tidsmæssigt og gøre vanding 
mere ensartet – Lis er bekymret for at det 
ikke kan tåle frost og derfor bliver ødelagt – 
men er med på at der indhentes tilbud og 
mere viden

Økonomisk 
rapport/Regnskab

- Der er nu kommet tilskud fra kommunen og 
penge fra vi elsker 90’erne

- Der står pt 126.594,74 på ridebanekontoen

 Cati

Nyt fra udvalg Velfærd

- Sommerfest udliciteres – Janne på mums vil 
gerne stå for sommerfesten men skal cleare 
alt økonomisk med Christina eller Cati

- Ny velfærdsformand – Christina fortalte om 
rollen, men pt ingen kandidater og vi fik ikke 
valgt en ny formand – Alle opfordres til at 
overveje indtil næste bestyrelsesmøde om de 
vil tage rollen – Der er meget hjælp at hente i 
udvalget, så man står ikke alene

Sponsor 

- Spons af Klubtøj – Marie’s mand har lavet et 
overslag på et lille lager ud fra, hvad vi pt har 
solgt – info gives videre til sponsorudvalget

- Hjalmer – savnede ved tidligere sponsorater 
info om hvad pengene blev brugt til – evt. 
billeder – en nyhedsmail – han opfordrer til at 
vi bruger vores sponsorer mere

- Der er i udvalget tale om, at lave pakker og 
mere sponsor pleje – synliggøre det på vores 
SoMe

Stævne

- Fortsætter efteråret med 3 stævner
- Savner computeren som desværre er 

forsvundet!
- Vil indkøbe 1 printerpatron, printerpapir, 

clipsemaskine – Cati gav ok til indkøb
- Sanne undersøger om vi kan få en ny 

computer, hvis den anden ikke dukker op
- Anlæg – Lærkes far har kigget på det og 

skaffet en ny mixerpult men tingene passer 
ikke sammen – han kigger på det og 
indhenter tilbud på nye højtalere, da alt ikke 
kan gøres gratis

- Lena kan måske skaffe en mikrofon gratis – 

 



undersøger og vender tilbage

Børne & Unge

- Kæpheste stævne – Rosetterne er kommet - 
stævne på lørdag – Låner Christinas spring

Sløjfe – Der er Sløjfe stævne på søndag

- Lis fortæller at, ponyerne der gik på banen 
nu er væk, så banen er klar

Teknik

- Arbejdsdagen – Bianca er begyndt at skrive 
opgaver på og skriver ud til medlemmerne, 
hvad de har af opgaver og tager det med til 
Lis inden arbejdsdagen d.17/8 - 2025

Instagram og 
Facebook

- Alle kan lægge op på instagram – Christina 
får et kursus i hvordan

- Alle udvalgsformænd har adgang til at lægge 
op på klubbens facebook side -  

- SoMe
Vi skal gøre alle medlemmer opmærksomme 
på, at der IKKE må lægges video og billeder 
op på sociale medier, hvor andre figurerer 
UDEN deres samtykke! Det gælder ALLE: 
børn, voksne, tilskuere, undervisere, ryttere

- Lena laver opslag og sedler til ridehus

 Alle

Frivillighed modul i 
Zakobo

 Er fjernet – og kan aktiveres igen efter behov  Peter

Skilte til bokse - 
Skilte til sadelrum - 
Skabelon (flyers/skilt) 
til ophæng og sociale 
medier ved 
stævne/arrangemente
r

- Skilte til bokse fortsætter Linette med - 
skabelon lægges på VSR drev (til hvis 
Linette ikke kan mere) – boks nr. sættes på 
separat, så navneskiltet kan rykkes uden 
boks nr. flyttes 

- Linette laver skilte til sadelrum
- Nej – der findes ikke skabeloner til 

stævner/arrangementer

Linette og 
Sanne

Part/rideskole folder - Christina sender folder til Sanne og Linette 
som kigger på begge

 Sanne

Ridehusbund - Går med i vedligehold pengene som klubben 
betaler til Lis – vedligehold dækker både lys, 
vej mv

- Der kommer flis i bunden når den er redet til 
– Lis er ops på den

 Bianca/All
e

 Nyt fra Lis - Lis sagde tak for bestyrelsens store indsats 
og vil efter sommerferien finde en dag og 
invitere bestyrelsen på middag

 Lis

 Evt. - Kan der findes en anden løsning end 
håndklædeholdere på toilettet – Lis ser på 
det men der er et års opsigelse

 



- Vi vandt penge for at være årets klub – vi 
arbejder på at lave et takke arrangement for 
alle frivillige i udvalgene i VSR

   

 


